
Referat 03.03.2020 - Atriumhuset 
 

Fremmødte: Emma, Henriette, Christopher og Sacha 

Fraværende: Søren & Julie 

 

Siden sidst 
Der er blevet afholdt Badehotel-arrangement hver mandag de sidste 6 uger. Dette har været uden 

den store opbakning, da de fremmødte som udgangspunkt kun har været medlemmer fra 

bestyrelsen. 

 

Markvandring 
Vi vil i bestyrelsen gerne undersøge plastikbelægningen, der blev lagt for at skridsikre gulvet. 

Hvorvidt denne er holdbar, samt hvad der ydermere skal ske med belægningen. 

Undersøge lyset ved Atriumhuset. Vi er blevet opmærksomme på, at noget af lyset ikke er tændt 

ude foran bygningen. 

Henriette fra bestyrelsen deltager til markvandring.  

 

Eventuelt valg af næstformand  
Der vil i bestyrelsen internt blive valgt en næstformand. Dette er gjort med henblik på at sikre mod 

et tilfælde, hvor formanden eventuelt skulle fratræde. 

 

Eventuelt  
Bestyrelsen skal på kursusweekend med østjysk bolig. Hvor der vil være fokus på bl.a. FN’s 

verdensmål.  

 

 

 


